



GCSU Statement on International Nurses Day (May 12)

On the occasion of International Nurses Day, the GCSU would like to join together with the world in extending our appreciation for all the hard work that is carried out by nurses worldwide. The COVID-19 pandemic is a stark reminder of the valiant effort put forth by nurses as they continue to put their lives at risk for the safety and betterment of the rest of the population. We are committed to recognize the achievements and hard work that our nurses do as they continue to be the shield that protects our world from the pandemic.

La déclaration de l'AÉCG sur la Journée internationale des infirmières (12 mai)

À l'occasion de la Journée internationale des infirmières et infirmiers, l'AÉCG souhaite se joindre au monde entier pour exprimer sa reconnaissance pour tous les durs travaux accomplis par les infirmières et infirmiers du monde entier. La pandémie de COVID-19 est un rappel brutal des efforts courageux déployés par les infirmières et infirmiers qui continuent à mettre leurs vies en danger pour la sécurité et le bien-être du reste de la population. Nous nous engageons à reconnaître les réalisations et le travail acharné de nos infirmières et infirmiers qui continuent à être le bouclier qui protège notre monde de la pandémie.

